
 

 

Schriftelijke vragen Statenfractie PvdA  

 

Onderwerp: Snelfietspad Eindhoven - Helmond 
 

17-3-19 

Geacht College, 

 

Er wordt al sinds de jaren ’90 gepraat over het snelfietspad tussen de stations van Eindhoven en Helmond. 

Gelukkig wordt er met steun van de provincie de laatste jaren ook echt gewerkt aan de realisatie van het 

snelfietspad. Dit fietspad moet ervoor zorgen dat er meer mensen de auto laten staan en op de (elektrische) 

fiets naar hun werk in Eindhoven of Helmond gaan. De realisatie van dit fietspad is daarmee superbelangrijk 

om de bereikbaarheid binnen de regio Eindhoven-Helmond te verbeteren.  

 

De gemeente Helmond heeft inmiddels het hele tracé op haar grondgebied aangelegd en werkt nog aan een 

verdere versnelling door een fietsbrug over het kanaal bij de Vlisco. De gemeente Eindhoven heeft ook een 

goed fietspadennetwerk. De ontbrekende schakel in het tracé ligt in de gemeenten Nuenen en Geldrop-

Mierlo.  

 

Volgende de laatste informatie die beschikbaar is (begin 2018) zou het fietspad eind volgend jaar klaar 

moeten zijn. De geschiedenis van dit fietspad is al lang. Dit is eigenlijk geen snelfietspad meer te noemen, dit 

is inmiddels het traagste fietspad van Brabant. Verder uitstel is wat ons betreft niet wenselijk. Daarom 

hebben we de volgende vragen aan uw college: 

 

1. Wat is de stand van zaken omtrent de realisatie van het snelfietspad Eindhoven – Helmond? 

 

2. Wanneer is geplande oplevering van het gehele (tussen stations Eindhoven en Helmond CS) 

snelfietspad? 

 

3. Worden de kruisingen met de doorgaande wegen in Nuenen ook ongelijkvloers gemaakt? 

 

4. Wat is de planning omtrent de nieuwe fietsbrug in Helmond? 

 

5. Bent u het met ons eens dat het wenselijk is dat dit snelfietspad snel wordt afgemaakt? 

Met hartelijke groet, 

Ben Maas 

Stijn Smeulders 

 

 

 

  

 


